

保 证 书

本人非中国籍，符合国籍要求，持外国有效普通护照，我愿意到浙江传媒学院学习，在校学习期间保证做到下列各项：

1. 遵守中华人民共和国法律、法规和学校的有关规章制度。
2. 努力学习，认真完成学习任务，锻炼身体，讲究卫生，着装整洁、大方。
3. 尊重老师，团结同学，尊重中国和其他各国人民的风俗习惯，维护和增进各国人民之间的友谊。
4. 按时缴纳学校规定的学生应该缴纳的各项费用。

LETTER OF GUARANTEE

I am not of Chinese nationality, meet the nationality requirements and hold a valid passport; I am willing to study at Communication University of Zhejiang. I pledge the following terms during my study:

1. I shall abide by the laws of the Chinese government and the rules and regulations of the University.
2. I will study hard & fully accomplish all the learning task, keep fit, pay attention to hygiene, dress neatly & in good taste.
3. I will respect teachers, unite classmates, respect the habits & customs of the Chinese people & other peoples as well, try my best to maintain & promote the friendship between people of different countries.
4. I will pay all the expenses on time according to the regulations of the University.

申请人签字/Signature of the applicant

日期/ Date: